
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 7. november 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 85
Vil ministeren uddybe, hvad de seneste års stigning i lægeordineret sovemedicin til børn 
skyldes? Og vil ministeren herunder uddybe, hvorfor en stor andel af de børn, der får 
receptpligtig sovemedicin, er sunde og raske? Der henvises til artiklen »Flere børn får 
sovemedicin: Sunde og raske børn skal i stedet følge disse tre råd, siger ekspert« bragt 
den 4. november 2024 på dr.dk.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Theresa Berg Ander-
sen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på theresa.berg.andersen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Lund-Nielsen
formand
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